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”Voin suositella Fingridin tapaa toimia 

asiakastoimikunnassa”

Suositteluindeksi +80!
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Mikä toimikunnan työssä on mielestäsi 

sujunut hyvin?
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Avoin palaute toimikuntatyön vahvuuksista

• Ilmapiiri on ollut hyvä ja arvokasta tietoa on jaettu paljon.

• Hyvä tietoa jakava toimikunta ja käytännöt tähän ovat hyvällä mallilla.

• Ajankohtaisuus, aikataulutus ja sisällöt toimivat hyvin. Vuorovaikusta tulee lisää, kun oppi tuntemaan 

jäseniä.

• Mielestäni kaikki kokonaisuudet ovat ovat toimineet hyvin. Myös aikataulutus on toiminut hyvin, vaikka 

se haasteellinen osio yleisesti onkin.

Jukka Kakkonen
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Avoin palaute toimikuntatyön kehityskohteista

• Joskus keskustelu on sujunut mukavasti, mutta sitä voisi vielä parantaa. Ymmärrän, että keskustelu voi 

joskus johtaa isännän kannalta kiusallisille poluille, mutta sen ei saisi olla esteenä. Hieman lisää 

rohkeutta vielä kaivataan.

• Vuorovaikutusta voisi olla enemmän. Toki suuri osa aiheista on sellaisia jotka ovat pitkälti jo 

rakentumassa tai kehitteillä ja niihin vaikuttaminen on melko rajallista. Voisiko pohtia että toimikunnan 

käsittelyyn otettaisiin aiheita jotka olisivat huomattavasti aikaisemmassa vaiheessa jolloin 

vaikuttavuutta voisi nostaa korkeammalle. Esim. nyt ollaan kuultu tuloksia tai välituloksia erilaisista 

selvityksistä, voisiko toimikunnalla olla antaa inputtia selvityksiin jo niitä suunniteltaessa?

• Toimialan huolien kuuntelu herkemmällä korvalla.

Missä voisimme parantaa?
Vuorovaikutteisuus (3) & Sisältö (1)
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Mikä sinulle on tärkeintä toimikunnassa? 

• Saada ajankohtaista tietoa asiaoista sekä tavata kollegoja.

• Ajankohtaisten kysymysten seuraaminen ja muiden mielipiteiden

kuunteleminen.

• Ajankohtaiset asiat ja tulevat kehitysnäkymät. Muiden toimijoiden

tapaaminen.

• Avoin vuorovaikutus Fingridin ja muiden jäsenten kanssa.

• Saada tietoa ja pysyä ajantasalla tulevista sähkömarkkinoihin liittyvistä muutoksista sekä niiden 

vaikutuksista.

• Ajankohtaisten asioiden käsittely

• Ajankohtaiset aiheet, tätä kautta saa laaja-alaisen näkyvyyden asioihin, Lisäksi tärkeää kuulla 

toimijoiden kommentteja aiheisiin liittyen.

Ajankohtaiset asiat, 

kehitysnäkymät

Muiden toimijoiden 

tapaaminen, vuorovaikutus
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Mitä aiheita haluaisit käsiteltävän toimikunnan 

kokouksissa ensi vuonna?
• Sähkömarkkinoista on runsaasti ajankohtaisia aiheita keskusteltaviksi ja Fingrid on kiitettävästi pohtinut 

myös asoita pitemmälle tulevaisuuteen. Eurooppalaisista asioista voisi keskustella vähän enemmän, 

mm. muiden maiden näkemyksisistä ja niihin liittyvistä mahdollisuuksista ja uhkista.

• Kuten jo sanottu että nykymalli on verrattain hyvä mutta vaikuttamisen mahdollisuutta voisi yrittää 

tuoda jollain keinolla paremmin esiin.

Lisäksi toimikunta verrattain homogeeninen osallistujien suhteen. Eri yhtiöitä on paljon mutta osallistujat 

ovat pitkälti henkilöitä jotka pyörivät oman yhtiön osalta sähkökaupankäynnin rajapinnassa. Maailma 

muuttuu kovaa vauhtia ja olisi hyvä pystyä tuomaan mukaan ehkä laajemmin osallistujia joilla olisi 

erilaista näkökulmaa. Ts. toimijoita jotka eivät ole olleet markkinalla vielä useita vuosia.

• Miten voimme nopeuttaa sähkömarkkinalain uudistamista.

• Ei ole erityistä yksittäistä aiheitta mielessä, edelleen ajankohtaisia aiheita kuten nytkin. Toki jos sattuu 

merkittäviä häiriöitä voimajärjestelmässä, niin niiden yhteenveto ajankohtaiskatsauksessa.



Vuosi 2024



Vuoden 2024 kokousajankohtavaihtoehdot

1. kokous

• 6.2.

• 19.2. (vko 8)

• 20.2. (vko 8)

• 29.2.

2. kokous

• 6.5.

• 7.5.

• 13.5.

• 20.5.

• 21.5.

3. kokous

• 16.9.

• 23.9.

• 26.9.

• 1.10.

4. kokous

• 10.12.

• 13.12.

Kokoukset klo 9:00-13:00 

sisältäen yhteisen lounaan
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Sähkömarkkinatoimikunta 2024

Mika Laakkonen, puheenjohtaja Power-Deriva Oy

Outi Ervasti Neste Oyj

Jan Rönnback Fortum Oyj

Ville Sihvola Elenia Oy

Mikael Surakka Outokumpu Oyj

Maarit Herranen Äänekosken Energia Oy

Jukka Joronen Tampereen Energia Oy

Esko Kytömäki Volue Energy Market Services AS Filial Finland

Raine Pajo Eesti Energia AS

Tommi Riski Exilion Management Oy

Oskari Jaakkola Cactos Oy

Mika Lehtimäki Boliden Kokkola Oy

Mikko Kettunen Lempäälän Energia Oy



Fingrid Oyj

Läkkisepäntie 21

FI-00620 Helsinki

P.O.Box 530

FI-00101 Helsinki, Finland

Tel. +358 30 395 5000

Fax. +358 30 395 5196

www.fingrid.fi

Kiitos kuluneesta vuodesta 

ja rauhallista joulua!

http://www.fingrid.fi/
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